
 

AGENDAPUNTEN BIJLAGEN 

   

A Opening  

 Voorzitter Schelberg opent de vergadering, heet iedereen welkom en doet melding van 
de afwezigen.   

De felicitaties met een bloemetje voor Roeland Groen ivm zijn benoeming tot 
districtchef.  

 

   

B Mededelingen  

 1 Stavaza OEK, CNO 

De voorzitter geeft kort de stand van zaken door. De behoefte aan 
noodopvangplekken voor zowel OEK als CNO is onverminderd hoog. Voor Twente 
ligt er nog een opgave. De voorzitter doet de dringende oproep aan allen om daar 
waar mogelijk te sturen op lokale besluitvorming mbt opvangplekken voor 1 juni a.s. 

 

 2  

 

Dhr. Wevers  

- Migratie meldkamer. Deze is goed verlopen. Meldkamer Twente is nu 
onderdeel van de Oost-Nederland meldkamer. Medewerkers zijn nu in 
dienst van de VNOG. Ontwikkelingen gaan vanaf nu mee in de reguliere 
PenC-cyclus. 

- Storing Vodafone. De 5 OL’s hebben hierover contact gehad met elkaar. 
Afgesproken is dat als er iemand belt met de meldkamer en contact niet 
mogelijk was, er naar dat adres door de hulpdiensten toe gereden werd. In 
Twente is dit 1 keer voorgekomen. Eea wordt nog geëvalueerd op landelijk 
niveau. Op Oost niveau is de landelijke communicatie gemist. 

 

    

C Verslag en actielijst AB VRT 23 februari 2023  

  Verslag wordt vastgesteld. Akkoord met actielijst. 

Mevr. Tigchelaar vraagt naar de stand van zaken mbt de vorming van de 
klankbordgroep spoor. Dhr. Meuleman geeft aan dat deze groep bij elkaar is 
geweest. Zij had een ander (inhoudelijk) beeld van de werkgroep. Nu is het een 
communicatie groep en dat had zij niet bedacht. Dhr. Meuleman geeft aan dat hij dit 
zal oppakken. Mevr. Tigchelaar dankt voor de toezegging. 

 

    

D Ingekomen stukken  

  Dhr. Welten plaatst een opmerking bij de brief van J&V mbt de aankondiging 
onderzoek brandveilig leven. Hij vindt dit een mooi initiatief en het zou ook mooi zijn 
dat we de resultaten in Twente aandacht geven. Wat kunnen wij eruit halen. Dhr. 
Wevers geeft aan dat het onderzoek ook bedoeld is om te leren. Er volgen landelijke 
aanbevelingen, maar deze zullen we ook op Twente leggen. Dhr. Welten vraagt of 

 

 

Verslag Algemeen Bestuur                                                                 

                                                                                                                                                                                                                                        

                                                                                                                                                                                                                   

                                                                                                                                                                                                           

DATUM  20 april 2023 TIJDSTIP 9.00 – 10.00 uur 

VOORZITTER  S. Schelberg LOCATIE Stadhuis Hengelo 

SECRETARIS  H. Meuleman 

 

  

 
AANWEZIG A. Gerritsen, J. Pierik, J. Joosten, R. Welten, S. Schelberg, E. Nauta, C. Kroon, P. Welman, J. van Houdt, 

J. Hermans, D. Tigchelaar 

H. Meuleman, S. Wevers, S. Dinsbach, R. Groen, G. Brouwer, Luc Lensink, C. Gunn, E. Smid, 

S. Huis in ‘t Veld, J. aan de Stegge 

 

AFWEZIG  R. Bleker, J.J. Eijbersen, H. Broekhuizen, J. Eshuis, S. Kuks,  

 



PAGINA 2/3 

 

 

AGENDAPUNTEN BIJLAGEN 

de resultaten op de AB tafel kunnen komen. Dat wordt toegezegd door dhr. Wevers. 
Wellicht in combinatie met het bezoek aan de Risk Factory.  

    

E Ter bespreking/Ter besluitvorming  

 1 Invulling vacature DB 

AB gaat akkoord met het voorstel. Dhr. Van Houdt zal toetreden tot het DB (incl. 
DVO) en hij zal de portefeuille van dhr. Welman overnemen. Dhr. Welman neemt de 
portefeuille van dhr. Hofland over. 

Dhr. Van Houdt wordt door de voorzitter van harte welkom geheten. 

 

 2 Rechtmatigheidsverantwoording 

Dhr. Welman geeft een korte toelichting. De accountant stelt zich nu iets anders op. 
Het DB moet nu zelf een verklaring afleggen over de financiële rechtmatigheid van 
de activiteiten. T.z.t. komt art. 212 en art. 213 nog aan de orde. De accountant is 
van mening dat we de verantwoordingsgrens voor rapportering over 
rechtmatigheidsfouten op 3% moeten stellen. Dat idee is overgenomen en vandaar 
dit voorstel. 

Besluit: akkoord met voorstel. 

 

 3 Overview crisisorganisatie 2021 en 2022 

Dhr. Gerritsen geeft aan dat het hier om een stuk ter kennisname gaat. Er zijn 
waarschuwende woorden gewijd aan de veranderende crisis. Dit is ook bij de 
themadag aan de orde geweest en daar anticiperen we goed op in Twente. 

Besluit: akkoord met voorstel.  

 

    

F Ter kennisgeving   

 1 jaarverslag klachten VRT 2022  

De voorzitter geeft aan dat er bij de VRT drie klachten binnen zijn gekomen. Voor de 
provinciale ombudsman zijn dat er nul. 

 

 2 Brochure natuurbrandbeheersing 

Dhr. Meuleman geeft aan dat er landelijk een verzoek is binnengekomen bij de vr’s om 
input aan te leveren op het gebied van veiligheid voor het coalitieakkoord van 
Provinciale Staten. Natuurbrandbeheersing is één van de thema’s die we willen 
aandragen.  

 

 3 Presentatie nieuwe websites VRT 

Jop Wieffer verzorgt een presentatie. Hoe is de huidige situatie en waar willen we naar 
toe. Maandag a.s. zal eea live staan. Hij doet een oproep aan allen om evt. 
opmerkingen/aanvullingen met hem te delen. Dhr. Welman heeft enkele vragen: 

- Hoe matcht de nieuwe website met die van de gemeente? Waar staat welke 
info op? Dhr. Wieffer geeft aan dat er een goede link/doorschakeling gaat 
plaatsvinden. Uiteraard ook iom de gemeenten. 

- Blijft de burgemeester bij een crisis wel in charge over de communicatie? Ja bij 
een grip/crisis is altijd de burgemeester eindverantwoordelijk. Ook over de 
communicatie. Via de reguliere structuur wordt met hem afgestemd. 

 

   

G Rondvraag 

Mevr. Hermans geeft aan dat ze bij de wervingsdag voor vrijwilligers op de risk factory 
aanwezig was. Ze was getroffen door de professionaliteit in de werving en ook de 
serieuze kandidaten die aanwezig waren. Het was erg leuk erbij aanwezig te zijn. Een 
tip voor de burgemeesters om daar eens bij aanwezig te zijn. Dhr. Wevers geeft aan dit 
een mooi compliment te vinden en ook te ontvangen, zeker omdat mevr. Hermans 
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destijds bij de vorming van de regionale brandweer betrokken was en nu weer. Dan is er 
in 10 jaar tijd het nodige gebeurd. 

   

H Sluiting  

 De voorzitter sluit de vergadering.   

 

 

Vastgesteld in de vergadering van het algemeen bestuur d.d. 13 juli 2023 

 

 

Secretaris,     Voorzitter, 

H. Meuleman                                                                R.W. Bleker 

 

 


